
 

 

Interpellatie: De visuele impact van de 293 parkeermeters 
  
Gemeenteraad Brugge 21/02/2017 
 
 
Er is al heel wat gepraat over het mobiliteitsplan en meer bepaald over het recente parkeerbeleid. 
Er is nog niets gezegd over de visuele impact van de parkeermeters in het straatbeeld. Voorheen 
waren er 148 parkeermeters, nu zijn er 145 extra bijgeplaatst zodat we nu op een totaal van 293 
komen. Het grote aantal parkeermeters ontsieren op bepaalde plaatsen de mooiste straten en hoe-
ken van onze werelderfgoedstad.  
 
De parkeermeters zijn wellicht geplaatst op de meest strategische plaatsen in de straat, maar het 
lijkt niet zo dat het behoud van een ongerept straatbeeld een criterium is geweest.  
 
N-VA heeft toch wel vragen en bedenkingen.  
Hoe komt het dat voor de plaatsing van dit extra grote aantal parkeermeters geen rekening werd 
gehouden met het stadszicht ? Vindt de stad dat dan niet belangrijk ?  
Was het ook niet mogelijk om meer discrete en esthetischer opties te bedenken? Daarover lijkt niet 
nagedacht te zijn. 
 
Er werd ook geen advies gevraagd aan de Commissie voor Stedenschoon. Die commissie is bevoegd 
om advies te geven voor ondermeer “straatmeubilair”, en het is toch duidelijk dat parkeermeters 
hieronder vallen, net zoals de veelbesproken urinoir aan de Biekorf, waarvoor ook geen advies ge-
vraagd werd aan die Commissie.  
 
We vragen ons dan ook af wat adviesraden nog kunnen betekenen in een stad als Brugge. 
 
N-VA vraagt respect voor adviesraden, zij hebben een reden van bestaan, ze zijn een exponent van 
de democratie. Als ze enkel maar bestaan omdat ze moeten bestaan en als ze nauwelijks of niet 
geconsulteerd worden, dan is er geen sprake van democratie in het huidige beleid dat de mond vol 
heeft van “inspraak". 
 
 
 
Martine Bruggeman 
Martine.bruggeman@n-va.be 
 

mailto:Martine.bruggeman@n-va.be

